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Protokoll fört vid Styrelsemöte
Luleå Universitets Datorförening

Tidpunkt 2014-04-09, 12:02-12:33

Plats T1

Närvarande Pontus Ridderström Ordförande
Emil Tylén Sekreterare
Fredrik Nordin Kassör
Sebastian Larsson Huvudystemansvarig
Robin Pekkari Ledamot tillika justeringsperson
Louise Sehlstedt Ledamot tillika justeringsperson

1 Mötets högtidliga öppnande

Pontus Ridderström förklarade mötet öppnat 12:02.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande Pontus Ridderström valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare Emil Tylén valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare Robin Pekkari och Louise Sehlstedt
valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

Robin Pekkari Louise Sehlstedt Pontus Ridderström
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3 Kurser

3.1. Git:
Kursen är planerad till ikväll.

3.2. Node:
Ingen ny information.

4 Valberedningen

Affischerna valberedningen skrivit ut är för små.

Styrelsen beslutade

att be valberedningen skriva ut fler affischer, i A3-format denna gång.

5 Protokoll

Programmet för att skriva protokoll är snart klart.

6 Phösarmötet

Någon behöver representera Ludd på mötet ikväll.

7 Märkesförsäljning under phösarträff

Gick bra, ca. 100 märken sålda.

8 Uppdatering E-mailskript

Ej påbörjat.

9 USB-kameror

Fredrik håller på.

10 LuddLAN i vetenskapens hus

Peter Parnes undrar om det finns intresse för ett LAN som ett promotionevent för Luleå Maker
Space.
Slutsatsen är att detta enbart handlar om att arrangera eventet, alltså att det inte är något för
LTU-studenter utan snarare för att intressera småungdomar i Luleå Makerspace.

Robin Pekkari Louise Sehlstedt Pontus Ridderström
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Styrelsen beslutade

att Hänvisa Peter till LANgruppen.

11 Miningriggar

Peter Skott har anmärkt på att mängden bitcoin-miners i serverhallen är lite väl hög, något styrelsen
håller med om.
Mining är lite av en laglig gråzon för Ludd, eftersom man inte får ha vinstdrivande verksamhet på
LTU.

12 Årsmöte

Kallelsen är skickad.

13 Övriga frågor

13.1. Jobberbjudande från StudentConsulting
Studentconsulting vill ha folk till ett heltidsjobb för Tieto. Ska detta mailas vidare till Ludds med-
lemmar? Ska denna typ av meddelanden skickas ut i framtiden?

Styrelsen beslutade

att skicka ut information om detta arbetstillfälle.

att i framtiden kompilera en lista över medlemmar som vill ha denna typ av information från
föreningen.

14 Mötets högtidliga avslutande

Pontus Ridderström förklarade mötet avslutat 12:33.

Emil Tylén, mötessekreterare Pontus Ridderström, mötesordförande

Robin Pekkari, justeringsperson Louise Sehlstedt, justeringsperson


